
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 21. maj 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 853
I 2018 kunne diverse medier fortælle historien om, at ca. 1.000 logbøger på dyretranspor
ter havde haft regelbrud uden at Fødevarestyrelsen havde sanktioneret. Fødevarestyrel
sen politianmeldte efterfølgende overtrædelserne. Vil ministeren redegøre for, hvad der 
er sket med disse sager, herunder hvor mange der er ført til dom, og hvor mange der er 
henlagt og med hvilken begrundelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Pia Kjærsgaard 
(DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpksekr@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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